
NORGES
IDRETTSFORBUND
VestLnc1 idrettskrets

PROTOKOLL FRA IDRETTSKRETSSTYREMOTE 02/23

Styremøte 02/23 ble avholdt mandag 30. januar. Møtet ble gjennomført digitalt. Møtet
startet kl. 1800 og ble avsluttet kl. 2010.

Navn Til- For- Merknad
stede Fall

Nils R. Sandal, kretsleder X

Tone Stavland, nestleder X

JarI Svanberg, styremedlem X

Jeanette Heggen, styremedlem X

Jan-Erik Weinbach, styremedlem X

Anne-Grethe Naustdal, styremedlem X

Janne Landås, styremedlem X Ansattes representant

Marita Kristiansen, varamedlem X

Arne Heigheim, varamedlem X

Ole Nilsen, okonomikonsulent X Deltok t.o.m. sak 10/23

Knut Songve, organ isasjonssjef X Referent

Sak 06/23: God kjenning av møteinnkalling og sakliste
Sak 07/23: Godkjenning av protokoll fra styremøte 01/23
Sak 08/23: Foreløpig regnskap Vestland idrettskrets 2022
Sak 09/23: Budsjett Vestland idrettskrets 2023
Sak 10/23: Nye Idrettens Hus i Bergen
Sak 11/23: Idrettstingets sammensetning og representantfordeling
Sak 12/23: Oppnevning av anleggsutvalg
Sak 13/23: Orienteringssaker, referatsaker, skriv og meldinger



Sak 06/23: Godkjenning av moteinnkalling og sakliste

Vedtak: Møteinnkalling og sakliste godkjennes.

Sak 07/23: Godkjenning av protokoll fra styremøte 01/23

Saksunderlag: Utkast til protokoll fra styremøte 01/23.

Vedtak: Protokollen fra styremøte 01/23 godkjennes.

Sak 08/23: Foreløpig regnskap Vestland idrettskrets 2022

Saksunderlag: Regnskap 2022/Budsjett 2023 VIK
Regnskap 2022 OLTV og Toppidrettslinjene
Samlet balanse

Kommentarer: Den foreløpige regnskapsoversikten for 2022 viser et overskudd for VIK
p kr. 339.894. Dette er en betydelig forbedring av resultatet fra
styremøtet i desember. En vesentlig grunn for dette har vært at vi
har kunnet inntektsføre større deler av ulike tilskudd enn det som var
budsjettert. Dette kommer frem først nr de ulike prosjekter og tilskudd
gjøres opp ved årets slutt. Periodiseringen har vært noe for streng i
forhold til kostnadsavsetning. Renteinntektene har også vært høyere
enn budsjettert.

Regnskapet er foreløpig og vi avventer de siste kostnadene fra NIF samt
rev isj o fl.

Det foreløpige driftsresultatet for OLTV viser et overskudd p kr.
330.927. Det foreløpige driftsresultatet for Toppidrettslinjene viser et
overskudd p kr. 550.672. Disse midlene vil inngå i driften av
Toppidrettslinjene i 2023.

Vedtak: Foreløpig regnskap for Vestlarid idrettskrets, OLTV og
Toppidrettslinjene 2022 tas til orientering.



Sak 09/23: Budsjett Vestland idrettskrets 2023

Saksunderlag: Regnskap 2022/Budsjett 2023 VIK

Kommentarer: Det fremlagte budsjettutkastet for 2023 viser et underskudd p kr.
676.049. Langtidsbudsjettet som ble vedtatt p kretstinget ble gjort opp
med et underskudd p kr. 748.917.

Driftstilskuddet fra fylkeskommunen er n vedtatt med en økning p kr.
100.000 utover det beløpet som har inngått i tidligere budsjettutkast. Vi
har også fått tilsagn om kr. 300.000 fra NIF ifm. arbeid knyttet til
«Tilbake til idretten», som l som en del av spillemiddelsøknaden fra
NIF.

Vi er fortsatt ikke kjent med viktige talistørrelser som rammetilskudd fra
NIF samt belastning av IT-kostnader.

Vedtak: Det fremlagte budsjettutkastet for Vestland idrettskrets 2023 tas
til orientering. Endelig budsjett for idrettskretsen vil bli vedtatt i
styremote 03/23.

Sak 10/23: Nye Idrettens Hus i Bergen

Kommentarer: I styremøte 01/23 ble det gitt en orientering om prosjektet p
Krohnsminde. Torsdag 26. januar mottok vi oppdaterte tegninger
samt et tallgrunnlag fra Union Eiendomskapital AS knyttet til
planlagt prosjekt p Brann Stadion. Dette taligrunnlaget
gjennomgs og bearbeides n av administrasjonen.

Administrasjonen la i styremøtet frem en presentasjon av de
oppdaterte tegningene samt tallgrunnlaget.

Neste steg blir n at VIK kaller inn leietakerne ved Idrettens Hus i
Bergen til en felles gjennomgang av de to foreliggende prosjektene.
Det legges opp til at både administrativ leder og styreleder hos de
enkelte leietakerne deltar i et slikt møte.

Forslag til vedtak: Status for nye Idrettens Hus i Bergen tas til orientering.

Sak 11/23: Idrettstingets sammensetning og representantfordeling

Saksunderlag: Rapport fra Tingsammensetningsutvalget



Kommentarer: Tingsammensetningsutvalget har n ferdigstilt sitt arbeid, og oversendt
en rapport til Idrettsstyret. Idrettsstyret skal behandle rapporten i
styremøte 12. mars, og ber om innspill fra særforbund og idrettskretser
innen 1. mars.

Forslaget til ny overordnet modell for representantfordeling p
Idrettstinget er slik:

• Idrettskretser: 75 representanter — med krav til sammensetning
av delegasjoner

• Særforbund: 105 representanter — med krav til sammensetning
av delegasjoner

• Idrettsstyret: 13 (+ IOC) representanter
• Utøvere: 3 representanter
• Totalt: 106 (107)

Forskjellen fra dagens representantfordeling er at særforbundene øker
sin kvote fra 75 til 105 representanter. Ingen gruppering vil ha
lovendrende flertall.

Utvalget har hatt mIsetting om hensynta bI.a.:

• At Idrettstinget bestr av flere representanter med verv i
lokalidretten.

• At Idrettstinget består av flere unge mennesker.
• At Idrettstingets sammensetning fortsatt har en god geografisk

representasjon.
• At Idrettstinget i noe større grad reflekterer medlemsmassen

blant de ulike særidrettene, samtidig som Idrettstinget ivaretar
behovet for sikre de mindre idrettenes demokratiske
interesser.

• At sammensetningen av idrettstinget i større grad kommer som
et resultat av brede prosesser som involverer lokalidretten p
idrettskretsting og særforbundsting.

Utvalget anbefaler begrense det maksimale antall representanter ett
organisasjonsledd kan ha p Idrettstinget til 8.

Utvalget foreslår en endring av idrettskretsdelegasjonenes
sammensetning:

• Der en idrettskretsdelegasjon er p fire eller flere representanter, skal
maksimalt 50% av delegatene komme fra idrettskretsens sittende styre
p tidspunktet for Idrettstinget.
• Der en idrettskretsdelegasjon er p fire eller flere representanter bør
delegasjonen ha minst én representant fra idrettsrd.
• Der en idrettskretsdelegasjon er p fire eller flere representanter, skal
minst en av delegatene pr. 31. desember det r Idrettstinget avholdes,
være under fylte 26 r. En representant i et idrettskretsstyre, som var
under 26 r p valgtidspunktet, kan velges som tingrepresentant i
henhold til dette kravet.
• Med tre idrettskretsrepresentanter p Idrettstinget, kan maksimalt to
av disse komme fra det sittende idrettskretsstyret.
• NIFs lov § 2-4 om kjønnsfordeling skal fortsatt ligge til grunn for
sammensetningen av idrettskretsdelegasjonene.
• Til grunn for den ovennevnte sammensetningen av idrettskretsenes
delegasjoner, ligger NIFs lov § 3-2 (1) c), som sier at representantene



utover kretslederen m være valgt p idrettskretsting, eventuelt
oppnevnt av styret, dersom idrettskretstinget ikke har foretatt et valg.

Utvalget foreslår også endringer av særforbundsdelegasjonenes
sammensetning.

Styret diskuterte hovedelementene i rapporten. Den foreslåtte
modellen som er presentert i rapporten fra Tingsammensetnings
utvalget oppfattes være et kompromiss for hensynta
tilbakemeldinger fra s vel særforbundene som idrettskretsene. Den
foreslåtte modellen for representantfordeling p Idrettstinget
fremstr som et kompromiss som vi kan følge.

Vi synes at forslaget til endring av idrettskretsdelegasjonenes er en
unødvendig inngripen i utvalgskriteriene for delegasjonene.

Vedtak: Nestleder og org.sjef formulerer tilbakemelding til NIF med
bakgrunn i diskusjon og gjennomgang i styremøtet.

Sak 12/23: Oppnevning av anleggsutvalg

Saksunderlag: Oversikt over innkomne forslag p kandidater

Kommentarer: Denne saken var ført opp p saklisten også til styremøte 01/23.
Oppnevning av anleggsutvalg ble da utsatt pga at kjønnsbalansen ikke
ble ivaretatt med de innmeldte kandidatene.

Etter styremøte 01/23 har det kommet inn flere kandidater av begge
kjønn. Administrasjonen har i sitt forslag til medlemmer til
anleggsutvalget lagt til grunn at styret har ønsket et utvalg bestående
av 9 personer, der to personer fra idrettskretsstyret inngår.

SpørsmI om habilitet ble vurdert i forbindelse med at Nils R. Sandal
opplyste at han var i slekt med en kandidat som var spilt inn til være
med i utvalget. Styret vurderte at Nils R. Sandal p denne bakgrunn var
inhabil til delta i behandlingen av saken. Han trådte da ut av møtet, og
nestleder Tone Stavland overtok ledelsen av møtet i denne saken.

Styret diskuterte sammensetning av utvalget slik at det p en god måte
ivaretar en helhet ift. ulike idretter, geografi, alder og kjønn. Styret
valgte utvide utvalget fra 9 til 10 personer for ivareta denne
helheten best mulig.

Vedtak: Styret oppnevner anleggsutvalg i med utgangspunkt i
innstilling fra administrasjonen. Utvalget utvides med
ytterligere et medlem, slik at anleggsutvalget teller 10
personer.



Sak 13/23: Orienteringssaker, referatsaker, skriv og meldinger

o Orienteringssaker, skriv og meldinger:
• Lansering av nytt innhold, Idrettens valgkampsider:

Idrettens valgsaker (idrettsforbundet. no)
• Informasjonsbrev til idrettsorganisasjonen om strømming

i breddeidretten, NIF 21. januar.

o Deltakelser/representasjon
• Idrettsgalla Hamar 7. januar. Nils R. Sandal, Tone

Stavland, Jan-Erik Weinbach, Anne-Grethe Naustdal, Jan
Helmer Svanberg, Jeanette Heggen, Janne Lands og
Knut Songve deltok.

• Idrettskretsledermøte (IKSU), 24. januar, digitalt. Tone
Stavland og Knut Songve deltok.

• Informasjons- og dialogmøte vedrørende utvalgsrapport
om tingsammensetningen, NIF, 25. januar, digitalt. Nils
R. Sandal, Tone Stavland og Knut Songve deltok.

• Møte med programkomiteen, Vestland Arbeiderparti, 25.
januar, digitalt. Nils R. Sandal og Knut Songve deltok.

• Møte med representanter fra Fremskrittspartiet fra
Stortinget, fylkeskommunen og Bergen kommune,
Idrettens Hus Bergen 26. januar. Nils R. Sandal og Knut
Songve deltok.

• Innspillsmøte med Kultur og likestillingsdepartementet
om spillemiddelordningen, Bergen 30. januar. Nils R.
Sandal, Narve Heggheim og Knut Songve deltok.

o HMS og personell

Protokoll godkjent /5 - 2023

39 /q
Nils R. Sandal Tone Stavland
Styreleder Nestleder


